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          JUDEȚUL HUNEDOARA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI  

                    GEOAGIU 

 

 

PROCES – VERBAL 

Încheiat azi  30.07.2024, ora 11,00,  în ședința ordinara  

  a Consiliului Local al orașului Geoagiu 

 

 

Convocarea Consiliului Local Geoagiu în ședință ordinara s-a făcut prin Dispoziția primarului 

nr.  421 din 23.07.2024, cu respectarea dispozițiilor legale.    

La ședință sunt prezenți 13 consilieri locali din cei 14 consilieri locali în funcție, lipsind motivat 

domnul Pleniceanu Mihai. 

În conformitate cu art. 137, alin (1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, ședința 

este legal constituită. 

Domnul Dîncșorean Aurel,  preşedintele de ședință ales prin Hotărârea nr. 64/24.04.2024, preia 

conducerea lucrărilor ședinței și informează că la ședință participă de drept domnul Primar Vasile 

Cărăguț, dna Cimpoeșu Maria - secretar general, iar în calitate de invitați sunt prezenți,  doamna Olea 

Coman Corina – compartimentul buget, financiar  și  dna Igna Maria Angela – Director executiv DAS 

Geoagiu, 

X X X 

 

Având in vedere că a fost validat mandatul de consilier local al supleantului Decebal Cătălin – 

Traian prin Sentința civilă nr. 1378/CC/2024, pronunțată de Judecătoria Orăștie în ședința din data de 

28.06.2024, se va trece la ceremonia depunerii jurământului. 

Doamna Cimpoeșu Maria il invită pe domnul Decebal Cătălin – Traian sa citeasca juramantul, 

iar acesta se  prezinta in fața  mesei special amenajate, pe care se afla un exemplar din Constituția 

Romaniei și Biblia. Consilierul pune mana stanga atat pe Constitutie, cat  și, pe Biblie,  și  da citire 

juramantului, dupa care  semnează juramantul de credinta, care este imprimat pe un formular special.  

 Un exemplar al juramantului se pastreaza la dosarul de sedinta, iar al doilea se inmaneaza 

consilierului local ales. 

În aceste condiții sunt 15 consilieri in funcție și 14 consilieri prezenți la ședință. 

 

X X X 

 

Potrivit art. 138 alin. (15) din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, se dă citire 

proceselor - verbale ale ședințelor din data de 26.06.2024 și 16.07.2024,  nu sunt obiecțiuni și se supun 

spre aprobarea consiliului local, fiind aprobate in unanimitate de voturi. 

   

X X X 

 
Din partea dlui primar se prezintă următorul proiect al ordinii de zi:  

 
1. Proiect de hotărâre privind  alegerea președintelui de ședință pentru perioada august - 

octombrie 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

2. Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru 

trimestrul II al anului 2024. 

 Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului asupra activității asistenților personali ai 

persoanelor cu handicap grav, desfășurată in semestrul I al anului 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să 

beneficieze de reducerea cu 50% a preţului final al energiei electrice, conform OG nr. 27/1996 

privind acordarea de facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din 
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Munții Apuseni și în Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările 

ulterioare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să 

beneficieze de reducerea cu 50% a preţului final al gazelor naturale, conform OG nr. 27/1996 

privind acordarea de facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din 

Munții Apuseni și în Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările 

ulterioare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

6. Proiect de hotărâre privind  constituirea Grupului de Lucru Local organizat în vederea 

identificării aşezărilor informale şi luării în evidenţă a acestora la nivelul  orașului Geoagiu. 

Iniţiator: consilier local Vlad Ovidiu 

7. Proiect de hotărâre privind alocarea fondurilor necesare pentru organizarea evenimentului 

cultural- artistic ”Ziua orasului Geoagiu” . 

 Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea “ Diplomei de Aur” şi a unei prestații sociale financiare 

din bugetul local pe anul 2024, cuplurilor din Geoagiu care au împlinit peste 50 de ani de 

căsătorie neîntreruptă. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

9. Proiect de hotărâre privind  aprobarea cantitatii de lemn care va fi exploatată din pădurea 

proprietate publică a oraşului Geoagiu şi stabilirea modului de valorificare. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

10. Proiect de hotărâre privind  completarea și modificarea Programului anual de achiziţii publice 

al oraşului Geoagiu pe anul 2024. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

11. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului de achiziţii publice al proiectului  

„Interventie in prima urgenta la Castrul roman Germisara – sat Cigmau, jud. Hunedoara”. 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

12. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului de achiziţii publice al proiectului 

„Modernizarea sistemului de iluminat public in orasul Geoagiu, judetul Hunedoara„ 

Iniţiator: primarul oraşului Geoagiu 

Se supune la vot ordinea de zi prezentata, fiind  aprobata cu unanimitate de voturi. 

 

X X X 

 

Se trece la prezentarea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

 

  La punctul unu  al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  alegerea președintelui de ședință pentru perioada august - octombrie 2024. 

         Se prezintă raportul  Secretarului General și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel: Solicită propuneri pentru președintele de ședință pentru 

perioada august - octombrie 2024. 

Dl. Achim Sorin îl propune pe domnul Pleniceanu Mihai. 

Dl. Vlad Ovidiu îl propune pe domnul Almășan Ioan. 

Dl. Vlad Ovidiu: s-a luat legătura cu dl Pleniceanu si este de acord să fie presedinte? 

Se supune la vot propunerea ca domnul Pleniceanu Mihai să fie ales președinte de ședință, fiind 

exprimate 7 voturi ”pentru” și 7 voturi ”împotrivă”. 

Se supune la vot propunerea ca domnul Almășan Ioan să fie ale președinte de ședință, fiind 

exprimate 7 voturi ”pentru” și 7 voturi ”împotrivă”. 

Dl. Piele Marcel solicită să se verifice în Regulamentul de organizare și funcționare al 

Consiliului local Geoagiu cum se procedează în această situație. 

Dl. Președinte  Dîncșorean Aurel: eu zic să mergem pe faptul că domnul Almășan este prezent! 
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Dl. Primar: dna Secretar va aduce ROF –ul Consiliului local și vom vedea care este următoarea 

etapă. 

Dl. Piele Marcel: da, să citim ce spune regulamentul și așa vom proceda. 

Secretarul General aduce ROF Consiliul local Geoagiu și dă citire prevederilor art.10:  

Art. 10. -  

(2) Alegerea președintelui de ședință se face prin hotărârea Consiliului Local adoptată, prin vot 

deschis, cu majoritate absolută. Prin excepție, pentru adoptarea acestei hotărâri, proiectul de 

hotărâre a Consiliului Local nu trebuie să fie însoțit de instrumente de motivare, respectiv de referatul 

de aprobare și de raportul compartimentului de resort din aparatul de specialitate al primarului. 

(3) Durata mandatului președintelui de ședință este de 3 luni. 

(4) Pe tot parcursul mandatului Consiliului Local, regula alegerii președintelui de ședință este 

dată de principiul rotației tuturor consilierilor locali, în ordine alfabetică a numelui. 

(5) În cazul în care la o ședință un consilier local care deține funcția de președinte de ședință nu 

poate participa sau refuză să preia atribuțiile de președinte de ședință, acesta este înlocuit de 

următorul consilier local în ordinea alfabetică a numelui. 

Întrucât în acest mandat presedintele de sedință a fost ales făcându-se propuneri in cadrul 

ședinței, nu se poate urma regula privind  rotația tuturor consilierilor locali, în ordine alfabetică a 

numelui. 

Dl. Piele Marcel îl contactează telefonic pe domnul Pleniceanu Mihai (care se află în concediu de 

odihnă) și îl întreabă dacă acceptă propunerea de a fi ales președinte de ședință. 

Domnul Pleniceanu Mihai, mulțumește pentru propunere, dar nu acceptă întrucât programul său 

este aglomerat și nu poate fi prezent ori de câte ori este necesar. 

Domnul Președinte întreabă dacă se mai face altă propunere, ținând seama de refuzul domnului 

Pleniceanu Mihai. 

Nu se mai face altă propunere. 

Se supune din nou la vot propunerea ca domnul Almășan Ioan să fie ales președinte de ședință și 

se aproba cu unanimitate de  voturi.  

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  94 / 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul doi al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind analiza stadiului de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru trimestrul II al 

anului 2024. 

         Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.  95 / 2024. 

 

X X X 

 

 La punctul trei al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea Raportului asupra activității asistenților personali ai persoanelor cu 

handicap grav, desfășurată in semestrul I al anului 2024. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   96/2024. 
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X X X 

 

La punctul patru al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să beneficieze de 

reducerea cu 50% a preţului final al energiei electrice, conform OG nr. 27/1996 privind acordarea de 

facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni și în 

Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   97/2024. 

 

X X X 

 

La punctul cinci al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind aprobarea listei actualizate cuprinzând persoanele care urmează să beneficieze de 

reducerea cu 50% a preţului final al gazelor naturale, conform OG nr. 27/1996 privind acordarea de 

facilități persoanelor care domiciliază sau lucrează în unele localități din Munții Apuseni și în 

Rezervația Biosferei ”Delta Dunării”, cu modificările și completările ulterioare. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   98/2024. 

 

X X X 

 

La punctul șase al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  constituirea Grupului de Lucru Local organizat în vederea identificării aşezărilor 

informale şi luării în evidenţă a acestora la nivelul  orașului Geoagiu. 

Se prezintă raportul Direcției de Asistență Socială Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   99/2024. 

 

X X X 

 

La punctul șapte al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind alocarea fondurilor necesare pentru organizarea evenimentului cultural- artistic ”Ziua 

orasului Geoagiu”. 

Se prezintă raportul Casei de cultură Geoagiu și avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 
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Domnul Primar prezintă numele artiștilor care au fost contactați și au confirmat participarea la 

eveniment. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   100/2024. 

 

X X X 

 

La punctul opt al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind acordarea “ Diplomei de Aur” şi a unei prestații sociale financiare din bugetul local pe 

anul 2024, cuplurilor din Geoagiu care au împlinit peste 50 de ani de căsătorie neîntreruptă. 

Se prezintă raportul  Compartimentului Stare Civilă și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Domnul Consilier Carașcă Alin anunță că nu participă la vot motivat de faptul că pe lista 

cuplurilor care vor fi sărăbătorite se află și părinții săi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   101/2024. 

 

X X X 

 

La punctul nouă al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  aprobarea cantitatii de lemn care va fi exploatată din pădurea proprietate publică a 

oraşului Geoagiu şi stabilirea modului de valorificare. 

Se prezintă raportul Serviciului Registrul Agricol, Administrarea Domeniului Public și Privat și 

avizele favorabile ale comisiilor de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   102/2024. 

 

X X X 

 

La punctul zece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si proiectul de 

hotarare privind  completarea și modificarea Programului anual de achiziţii publice al oraşului Geoagiu 

pe anul 2024. 

Se prezintă raportul Compartimentului Achiziții Publice și avizele favorabile ale comisiilor de 

specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   103/2024. 

 

X X X 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind  aprobarea Programului de achiziţii publice al proiectului  „Interventie in 

prima urgenta la Castrul roman Germisara – sat Cigmau, jud. Hunedoara”. 
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Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   104/2024. 

 

X X X 

 

La punctul doisprezece al ordinii de zi se prezintă referatul de aprobare al inițiatorului si 

proiectul de hotarare privind  aprobarea Programului de achiziţii publice al proiectului „Modernizarea 

sistemului de iluminat public in orasul Geoagiu, judetul Hunedoara„. 

Se prezintă raportul Compartimentului Implementare Proiecte și avizele favorabile ale comisiilor 

de specialitate. 

Discuții:  

Domnul Președinte  Dîncșorean Aurel:   Daca in afara discutiilor avute in sedinta pe comisii, mai 

sunt si alte discutii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se  aproba cu unanimitate de  voturi, atât pe articole cât 

și în ansamblul sau. 

Astfel s-a adoptat Hotărârea nr.   105/2024. 

 

X X X 

 

 Diverse: 

1. Dna Secretar General prezintă o serie de solicitări adresate Consiliului Local Geoagiu, astfel: 

- Cererea nr. 5031/04.07.2024 formulată de Liceul Tehnologic Agricol Geoagiu prin care 

solicită  suplimentarea bugetului pe anul 2024 cu suma de 400.000 lei pentru lucrările necesare 

în vederea pregătirii anului școlar 2024-2025. 

Dl. Președinte: pentru acestă sumă trebuie proiect de hotărâre. Sau trebuie luată o hotărâre aici, la 

punctul de diverse? 

Secretar General: nu se ia nici o hotărâre. Noi doar v-am informat că au nevoie de aceste sume de bani 

pentru pregătirea unității de învățământ pentru noul an școlar. 

Dl. Vlad Ovidiu: dar au nevoie de acești bani înainte de a începe școala, pentru că lucrările ar trebui 

executate până la începerea cursurilor, să existe condiții normale de studiu pentru copii. 

Dl. Primar: în fiecare an, știți că cei de la liceu ne fac aceste solicitări pentru nevoile pe care le au 

pentru inceperea anului școlar, pentru anumite lucrări pe care și le propun în listele lor de lucrări, dar 

de fiecare dată depindem de banii încasați, de rectificările care vor fi. Acum, normal, dacă luna viitoare 

va fi o rectificare de buget pozitivă, împreună cu dl Director să vedem ce ar fi prioritate și ce ar fi chiar 

la urgență pentru a nu pune în pericol începerea anului școlar in septembrie. Împreună cu el de fiecare 

dată am găsit variantele cu ce îi putem ajuta. Dar aici depindem de încasările pe care le avem și se 

discută de o rectificare la nivel național, că va fi in august ..., sperăm să fie și dacă sunt bani vom putea 

să le alocăm si lor, pentru tot ce este acolo. Probabil câteva puncte or să cadă, vom discuta cu dl 

Director, câteva sunt prinse in proiectele care sunt depuse pentru finanțare. Dacă se aprobă, de 

exemplu, pentru școala de la Aurel Vlaicu finanțarea pentru eficiență energetică, atunci nu mai e 

necesară suma pentru repararea acoperisului. La Grădiniță, să vedem ce este prioritar, aici la școală să 

vedem și ce este cu branșamentul acela de curent la clubul pe care îl au lângă, că tot de acolo se 

alimentează și sala de sport, în urma proiectului ăpe care l-am avut noi cu panourile de încălzire, s-a 

depășit kilowații care erau in contract și a trebuit să cerem suplimentarea. Liceul a făcut o adresa catre 

Enel, dar depășind 100 kw va fi nevoie de o anvelopă, dintr-aceea cum este la Geoagiu Băi în parcare 

sau aici in curtea primăriei. Eu zic că trebuie găsită o altă variantă, cu 2 branșamente. Ieșim și mai 

ieftin, să găsim o variantă să ducem curentul și la sala de sport și la clubul liceului. Împreună cu dl. 

Director vom găsi ce ar fi cel mai urgent. 
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- Cererea nr. 5563/29.07.2024 formulată de Clubul Sportiv Gloria al orasului Geoagiu prin 

care solicită suplimentarea bugetului Clubului pe anul 2024 cu suma de 232.270 lei, necesară 

pentru desfășurarea activităților competiționale. 

Dl. Vlad Ovidiu: deci am avut ce sumă? 467 mii lei plus cât solicită acum? 232 mii lei!  

Dl. Primar: știți că la începutul anului, când s-a fundamentat bugetul pentru anul 2024 a fost în jur de 

700 și ceva de mii lei, știam de la începutul anului că nu putem prinde suma respectivă, este foarte 

greu și atunci am discutat cu ei să putem asigura finanțarea până în luna septembrie, că in luna august 

– septembrie, dacă vor fi încasări în plus și vor fi rectificări, să putem sâ-i ajutăm cu rectificare să 

poată să închidă anul. Atunci știți că au fost acele discuții în ședința consiliului local , pe comisii, cu 

privire la aprobarea bugetului local, că nu s-a votat bugetul până nu s-a tăiat acei 100 mii lei de la 

sport. Fiind diminuată suma era normal ca din septembrie să nu mai poată funcționa normal. Ce 

rugăminte am la dumneavoastră! Știți că îmi place sportul, fotbalul, sunt de acord cu finanțările pentru 

ei, dar la tot ce se alocă pentru partea sportivă, dumneavoastră, in calitate de consilieri locali, trebuie să 

fiți de acord! Atât timp cât mai sunt primar, in octombrie sau la sfârșitul lui septembrie, voi fi de acord 

în funcție de rectificările ce se vor face, să prindem acele sume necesare pentru închiderea activității pe 

anul 2024. Dar trebuie să-l și informăm pe Președintele Clubului, deoarece de ieri au inceput 

pregătirile, trebuie să înțelegem că anul competițional începe in anul 2024 la 01.08 și se termină în 

anul 2025 în iunie.  Deci, dacă se începe un capitol de susținere a activității sportive, trebuie început de 

acum din august sau propuse variante Președintelui Clubului Sportiv de susținere, de nesusținere, nu 

știu, cum o gândiți dumneavoastră. Dar trebuie să-i informăm, deoarece, jucătorii deja încheie 

contracte de activitate sportivă cu clubul, vă dați seama că este o răspundere! Dacă se incheie 

contractele și nu este asigurată finanțarea, pot să acționeze în instanță și n-am pățit niciodată așa ceva 

și sperăm să nu avem probleme nici în perioada următoare! Sunt necesare acele finanțări în primul 

rând pentru indemnizațiile jucătorilor, pe partea de salarizare la cei 3 angajați este asigurată finanțarea 

până aproape la sfârșitul anului, mai au nevoie doar de 11 mii lei, dar sunt descoperiți la indemnizații. 

Am incercat la votarea bugetului să prindem finanțarea măcar până în luna septembrie, cum am prins 

la celelalte, la lucrări, echipamente, până în luna iunie, ca după aceea in iulie – septembrie, în funcție 

de încasări li rectificări sa putem inchide anul. Aici va trebui luată o hotărâre, consiliul local împreună 

cu noi cu grupul, parte dintre noi de aici vom fi probabil și în noua legislație, dar trebuie să știm ce să-i 

spunem Președintelui Clubului, dacă activitatea sportivă merge pe făgașul pe care au pornit sau nu! Ieri 

a fost prima întâlnire! Ați fost domnul Dîncșorean? Nu! Ei spun că vor avea finanțările, eu, în calitatea 

de primar, pot să vă spun că voi întotdeauna de acord cu susținerea activității sportive, în funcție de 

incasările și rectificările care vor fi în continuare! Multumesc! 

  

2. Dl. Piele Marcel: Mulțumesc! Așa cum am scris și pe grupul de whatsapp, am fost 

duminică în stațiunea Geoagiu Băi, vizita mea nu a fost întâmplătoare, am fost să văd dacă informațiile 

primite sunt reale sau nu! Aceea informație a apărut și într-un ziar, o publicație a județului, prin care se 

spunea tot așa, că în stațiunea Geoagiu Băi au fost taxați și cei care au parcat pe locurile care nu erau 

marcate ca locuri de parcare sau prin alte zone care nu sunt destinate parcării autoturismelor, chiar 

zone verzi! Spre surprinderea mea după ce am trecut de bazin și am ajuns la intersecția cu drumul care 

duce spre Grota haiducilor, un tânăr care purta un tricou cu inscripția ”agent parcare” mi-a făcut semn 

ca obligatoriu să merg spre Ceres, eu i-am spus că merg spre Grota Haiducilor. Mi-a făcut semn să 

opresc, am oprit! L-am întrebat de ce mă oprește? Iar el m-a intrebat unde merg? I-am spus că nu este 

problema lui și l-am intrebat de ce mă oprește? El mi-a spus că a primit sarcină ca toate mașinile care 

trec pe aici să meargă în parcare la Ceres, dacă vor să parcheze. L-am întrebat că totuși ce se întâmplă? 

Este drumul blocat, este în reparație, care este problema? L-am întrebat dacă pot să vorbesc cu șeful 

lui? Da! L-a sunat, a venit domnul șef care se ocupă de parcări, l-am intrebat și pe el același lucru, 

spunându-i că acum câteva săptămâni s-a întâmplat ca intr-un ziar să apară un articol in care se 

menționează nemulțumirea turistilor din stațiune privind acest comportament. El mi-a spus că știe 

pentru că a fost postat de un anonim! L-am intrebat dacă este normal ca acel angajat să se afle in acel 

loc pentru nu are nici un fel de atribuții, nici un fel de pregătire, nici un fel de atribuții pe controlul și 

dirijarea circulației, Nu este nici de la Poliție, nici de la Jandarmerie, nu era nici drumul in lucru, ca să 

fie de o firmă de construcții care are dreptul să dirijeze circulația in zona executării lucrărilor! Domnul 

respectiv, mi-a spus că toți care vin în stațiune, indiferent unde parchează trebuie să plătească parcarea! 

Și mi-a spus că am gândirea proastă! Bun, nu nici un fel de problemă! Dar această situație care aduce 
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un minus orașului Geoagiu și stațiunii Geoagiu Băi, o voi aduce în fața Consiliului local. Și acum, 

conform Regulamentului, conform contractului încheiat, la care eu nu am avut acces, de către 

administrația locală, este dat să gestioneze tot teritoriul stațiunii Geoagiu Băi sau îi este dat să 

gestioneze doar parcările care sunt marcate ca ”parcare cu plată” și dacă este așa, de ce această firmă 

își permite să pună un tânăr acolo să îndrume circulația fără a avea niciun drept legal? Deci, eu aștept 

un răspuns la aceste intrebări pentru că sunteți factorul de decizie!  

Dl. Primar: am văzut pe grup supărarea dumneavoastră pentru acel incident de duminică și am 

văzut și postările care au fost acum 2 săptămâni, atunci de Sfântul Petru, sâmbăta-duminica, in 

perioada acesta iunie – septembrie, cât avem concesionat serviciul de parcare aglomerația cea mai 

mare este doar in 2-3 week-enduri. Acum într-adevăr, știu de când eram la Serviciul Public, că era 

foarte greu de gestionat în acele week-enduri serviciul de parcare,  de luni până vineri este liber, nu 

sunt probleme. Noi avem cu această firmă doar 300 de locuri de parcare concesionate. Ei, firma care se 

ocupă, cu agenții pe care îi au angajați, încearcă să găsească un sprijin pentru turistii care vin in 

stațiune să parcheze cât mai aproape de ștrand. Știți că toată lumea dorește să intre cu mașina până în 

grădiniță, până în școală, ați văzut și aici la primărie, d emulte ori le spun salariaților să parcheze in 

spatele clădirii să lase locuri de parcare pentru cetățeni, cât mai aproape de intrare. Într-adevăr în acel 

week-end a fost un aflux foarte mare de turiști și s-a parcat și în anumite zone nemarcate. Bineînțeles, 

după acel material pe care l-am văzut în spațiul public, i-am sunat pe cei de la firma care se ocupă de 

parcare să încerce să nu mai îndrume, ei au spus că nu, dar lumea intră și fiind obișnuiți din orașele 

mari: Alba, Sibiu, Cluj, unde te caută ei pentru a plăti biletul pentru a nu avea probleme. Au parcat și 

în anumite zone, motivat că nu poate să-i spună turistului că nu mai sunt locuir de parcare și să plece 

din stațiune. Acum, revenind la partea invocată de domnul Piele, eu mă supăram dacă îl indruma să 

meargă înspre grota Haiducilor, să intre pe zona verde, sau să intre către CNIPT, să bloceheze ceva 

acolo. Dar că la indrumat agentul de parcare, văzându-l cu mașină cu nr. de Sibiu, agentul nu-l 

cunoștea pe domnul Marcel, dar după ce s-a prezentat putea să aibă o altă abordare a discuției, dar că l-

a îndrumat să meargă la parcarea Ceres, nu cred că a făcut un lucru condamnabil. Într-adevăr nu au 

dreptul să oprească mașinile, ei fiind agenți de parcare – încasatori, încearcă să-și facă treaba să 

încaseze cât mai mult. Și mie mi s-a spus că dacă se incearcă să se incaseze si din anumite locuri care 

nu sunt marcate, este foarte bine și pentru Primărie. Dacă incasezi 10 lei, ei incasează 7 lei și 3 lei noi, 

iar dacă încasează 5 lei, este mai putin! Am auzit de incident, discuțiile au fost intre persoane, nici nu 

s-a înțeles esența! Si domnul Marcel, dacă i se explica că este plin peste tot și de aceea v-am oprit că 

nu este loc acolo, dar dacă doriți să mergeți va puteți bloca! Dar aici a fost abordarea intre 2 persoane. 

Dacă se dorește sancționarea firmei sau rezilierea contractului, în ședința următoare propuneți un 

proiect de hotărâre și reziliem contractul dacă au greșit chiar așa! Dar eu zic că a fost o abordare între 2 

persoane, o neînțelegere, dacă și băiatul acela sau când a venit șeful lui, cine a venit: domnul Ovidiu 

sau domnul Nicu Olălău? Domnul Nicu! Dacă spuneați: domnule eu vreau să merg acolo! Nu cred că 

vă oprea Nicu, mai ales că Nicu vă cunoaște pe dvs, probabil băiatul care va îndrumat către Parcarea 

de la hotel Ceres nu vă cunoaște! 

 

În sala de ședințe intră domnul Olălău Nicolae, reprezentantul firmei care a concesionat serviciul 

de parcare din stațiunea Geoagiu Băi. 

Domnul Olălău precizează că a urmărit online ședința de consiliu și a văzut că se discută de 

parcare, astfel încât a considerat că este necesar să se prezinte in fața Consiliului local pentru a oferi 

unele explicații. 

Domnul Primar îl invită să ia loc și domnul Președinte de ședință îi va acorda cuvântul când va 

considera necesar. 

Dl Primar: acolo a fost o neînțelegere, dacă dvs îi spuneați la Nicu că vreți să mergeți neapărat la 

Centrul de informare unde ați mai fost de atâtea ori și peste săptămână unde nu v-a avut nimeni treaba! 

Nu vă înțeleg iritarea dumneavoastră că v-a dirijat către o parcare, vâzându-vă și cu o mașină cu nr. de 

Sibiu!  

Dl. Piele Marcel: trebuie să-i răspund domnului Primar! În primul rând, eu am mers să verific o 

informație care a apărut in spațiul public acum 2 – 3 săptămâni! Faptul că nu m-a cunoscut este foarte 

bine, că cu mine sau oricare dintre noi din sală, acel agent de parcare trebuie să se comporte ca și cu 

orice altă persoană, noi nu avem nici un drept in plus sau in minus, suntem cetățeni ai orasului și avem 

drepturi egale! Faptul că te oprește și nu te lasă să treci într-o direcție în care îți este permis să mergi, 

înseamnă îngrădirea dreptului la libera circulație, ori foarte mulți vizitatori și turiști sunt nemulțumiți 
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de acest aspect. Acum, că este prezent și domnul Nicu, eu nu am nicio problemă cu firma că-și face 

treaba, dar să-și facă treaba conform contractului, să nu –și depășească atribuțiile sau limitele legale. 

Eu nu am nicio treabă că un loc de parcare trebuie plătit, așa trebuie să fie, așa să fie! Dar ceea ce s-a 

întâmplat duminică și acum 2-3 săptămâni, când a apărut aceea știre în spațiul public, este un fel de 

abuz și încălcăm drepturile și libertățile oamenilor! Turiștii, în loc să-i atragem îi îndepărtăm de noi, 

acest lucru, nu numai că a continuat după ce am avut discuția cu dl Nicu, am zis că poate așa trebuie să 

fie, nu mă mai bag, îmi văd de treaba mea! A continuat și duminică și luni și probabil așa este în 

continuare! Menționez că duminică nu a fost stațiunea foarte aglomerată ca să fie nevoie de dirijarea 

circulației, atribuție care aparține poliției Stațiunii Geoagiu, nicidecum altor persoane. Erau locuri de 

parcare și nu am înțeles de ce au fost oprite mașini, că mulți se uitau nedumeriți – de ce nu am voie să 

merg încolo? – nu, nu ai voie să mergi, trebuie să parchezi în parcarea mare!Acum colegii consilieri să 

analizeze, dacă așa este normal și așa trebuie să se întâmple și sunteți de acord, eu, unul îmi mențin 

părerea în continuare și nu sunt de acord cu așa ceva!  

 

Dl. Președinte: mai sunt alte probleme? 

Dl. Decebal Cătălin: domnule Președinte, eu fiind din Geoagiu Băi, aș vrea să spun câteva 

cuvinte, pentru că eu cunosc cum stau lucrurile și când era parcarea la Primărie și când e la privat. De 

20 de ani știm că locurile de parcare sunt puține, în zilele calde vin in stațiune in jur de 1000 – 1200 de 

mașini, unde se duc? Toți încearc să-și caute un loc de parcare, cand nu erau agenți de parcare se 

puneau unde vroiau pentru că nu avea cine să dirijeze circulația, acum că sunt agenții de parcare, dacă 

îi bagă în zonele verzi, unde nu se parchează, că nu poți să-i trimiți acasă, dar îi aranjezi să rămână 

spațiu pe carosabil să se poată circula, să nu fie blocaje. Dacă este să se parcheze numai pe locurile de 

parcare, vin 300 de mașini și restul să plece acasă, nu mai permitem accesul in stațiune! Cred că ar fi 

mai rău! Mai bine facem o mică greșeală să-i dirijăm să percheze și în zone in care nu sunt amenajate 

locuri de parcare, dar să nu incurce decât să-i trimitem acasa! Dacă permiți numai 300 de mașini câte 

locuri de parcare avem, ce facem cu Geoagiu Băi, trimitem turiștii acasă?? Asta este o problemă a 

primăriei cu realizarea locurilor de parcare. Înainte să vină firma care se ocupă de parcare nu interesa 

pe nimeni unde se parchează. Și la cascadă se parchează, și acum, dar se parca fără să se urmărească să 

nu se blocheze drumul. Inainte de blocau, stăteau ore întregi, trebuia să se intre in ștrand să găsești 

șoferul, așa se înghesuie, dar agentul de parcare îl dirijează: du-te mai spre boscheți, mai în față, mai 

pe bordură și nu blochează drumul!  

Dl. Piele Marcel: domnul Decebal, locuiți și în Geoagiu Băi din câte îmi amentesc eu! Aduceți-

vă aminte in anii 2023 – 2022, că erau mașini până jos pe serpentină. Deci oamenii care vin în stațiune 

și vor să rămână – rămân și parchează pe locuri legale. Nu intră pe sensul interzis! Pentru cei care 

merg la locurile de cazare trebuie sa aibă acces. Conform contractului am concesionat 300 de locuri de 

parcare, celelalte locuri in care pot șoferii să parcheze fără să fie amendați sunt extra. 

Dl. Primar: domnule Marcel să știți că și înainte de revoluție și înainte de a veni noi la primărie, 

tot agenții de parcare îi dirijau pe oamenii unde să mergă. Nu știu de ce v-ați iritat chiar așa! Vă înțeleg 

că aveți stilul dumneavoastră și de muncă și de comunicare, dar eu zic că era mai rău să nu te îndrume 

cineva, decât, sau v-am spus dacă vă îndruma pe dumneavoastră, fiind și consilier local, fiind și în 

misiune să vedeți ce se întâmplă în parc, vă îndruma spre zona de parc, pe un spațiu verde, înțelegeam, 

dar ... 

Dl. Piele Marcel: imi pare rău să văd că de la vârful administrației publice se incearcă  un fel de 

deraiere și de derutare a celor care sunt la ședință și a celor care ne ascultă în sensul că, de fapt, eu am 

ridicat problema de ce mi s-a limitat dreptul la circulație pe un drum public și mie mi se spune acuma 

că ce bine că m-a dirijat spre parcarea de la Ceres. Dar nu vroiam să merg la Ceres, domnule Primar! 

Dl. Primar: bun, dar trebuia să-i spune-ți agentului de parcare unde mergeți! 

Dl. Piele Marcel: acel agent de parcare nu are dreptul să oprească mașini în trafic! 

Dl. Olălău N. : și nu v-a dat voie să treceți? 

Dl. Președinte: domnule Olălău vă rog să nu mai interveniți! Cand vă dau cuvântul atunci spuneți 

ce aveți de spus! 

Dl. Piele Marcel: deci asta este! Eu am vrut să merg totuți înainte să văd ce se întâmplă! Alți 

vizitatori au fost opriți și obligați să se intoarcă înapoi in parcare. Dar nu este normal așa ceva! Din 

punctul meu de vedere acel agent de parcare nu are ce căuta acolo!   Când stațiunea este foarte plină și 

sunt sute sau mii de mașini, atunci acest apanaj aparține forțelor MAI, cu care primăria cooperează și 

colaborează. Acesta este punctul meu de vedere, dacă dvs aveți alt punct de vedere este al dvs, dacă 
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ceilalți colegi consilieri sunt de acord cu acest aspect este fix problema dumnealor.Imi exprim în 

continuare nemulțumirea și dezacordul cu ceea ce se întâplă cu acest serviciu public. 

Dl. Primar: dl. Marcel noi facem adrese către Politie să ne sprijine în zilele aglomerate și 

întrebați –o pe dna Secretar ce răspunsuri primim? Că au personal puțin și nu pot să acopere numai în 

cazul în care apar blocaje și dacă apar blocaje nu tot agentul incasator trebuie să rezolve problema 

acolo? Eu zic că în acele 2-3 zile când a fost foarte aglomerat, numai Nicu și băieții cu care lucrează 

știu cum au descurcat lucrurile, pentru că eu știu ce înseamnă că m-am ocupat personal când eram la 

Serviciul Public, e foarte greu de gestionat pentru că lucrezi cu omul și toată lumea vrea să meargă cu 

mașina până la ușa strandului, dar să nu aveți impresia că atunci când erau angajații noștri nu ne 

ocupam tot noi să-i dirijăm pe unde să circule și unde puteau parca in siguranță. 

Dl. Piele Marcel: eu am observat că în fiecare week-end sunt echipaje de poliție și ale 

jandarmeriei în Geoagiu Băi. Faptul că ne spuneți că vă răspund negativ autoritățile locale nu este un 

adevăr! Duminică am întâlnit mașina de Jandarmi in Geoagiu Băi. 

Dl. Decebal Cătălin: niciodată poliția din Geoagiu nu a făcut circulație în Geoagiu Băi. 

Dl. Președinte: vă rog să încercăm să trecem peste acest moment!  

Dl. Coca Nicolae: nu vroiam să intervin, dar din întâmplare ieri am fost la Geoagiu Băi și mi-a 

facut semn agentul de circulație să opresc și am oprit: trebuie să plătiți parcarea! I-am răspuns că nu 

merg in parcare, merg la Hotel Vacanța să duc niște fructe! Zice bun, liber! Părerea mea este că totul se 

rezumă la amiabilitatea celor implicați. Problema se rezolvă simplu: parchezi? Dacă nu dă-i drumul!  

Dl. Piele Marcel: eu spun că am fost oprit intr-o intersecție! 

Dl. Coca Nicolaie: și eu am fost oprit tot într-o intersecție! Am spus ca fac stânga și plec, ok! 

Poate că trebuie mai multă amiabilitate și din partea agentului de parcare, dar poate și el are un target 

și trebuie să încaseze cât mai mult! Dacă ar fi instruiți și ei să fie puțin mai amiabili, totul ar fi perfect.  

Dl. Piele Marcel: angajații firmei concesionare trebuie să se ocupe de parcare,  nu de dirijarea 

circulației! 

Dl. Președinte: domnule Marcel v-am rugat să depășim acest moment! Nu este valabil sau este 

valabil, nu putem stabili noi aici decât să ne exprimăm o părere, pentru că regulament scrie că are și 

acest atribut trebuie să ne verificăm, dacă in regulamnet nu scrie și el își depășește atribuțiile nu este in 

regulă, dacă forțele de ordine nu pot să răspundă solicitărilor Primăriei, in sensul acesta trebuie găsită o 

soluție pentru rezolvarea problemelor. Lucrul care mă doare pe mine cel mai mult este că se parchează 

pe spațiul verde și se încasează. Vă rog să continuați, domnule Coca! 

Domnul Danciu Aurel: să-mi dați un simplu răspuns la ce ați spus acum: sunteți de acord să 

încaseze pentru spațiul verde sau să-i scoată din spațiul verde?  

Domnul Președinte: știți bine, de când eram tineri, în Geoagiu Băi niciodată nu s-a parcat pe 

spațiul verde! 

Domnul Danciu Aurel: întotdeauna s-a parcat pe spațiul verde! De pe vremea lui Ceaușescu se 

parca pe spațiul verde! 

Domnul președinte: nu este adevărat! Să vă spun cine parca pe spațiul verde: cei de la primărie, 

șefii de unități, cei care erau cu ansamblu, atât! 

Domnul Coca Nicolaie: sunt semne care interzic parcarea! 

Domnul Danciu Aurel: da, sunt semne, dar din moment ce a parcat ce faci? Îi iei banii sau îi spui 

să plece?  

Domnul Președinte: este cea mai mare prostie să-i spui să plece! Nu a spus nimeni să-i spui să 

plece din Geoagiu Băi! 

Dl. Primar: dar nu ai voie nici să-l dirijezi! 

Dl. Danciu Aurel: lăsați-mă să termin! 

Dl. Președinte: ai vorbit o dată și repeți același lucru! 

Dl. Danciu Aurel: cum repet același lucru că nu mi-ai dat răspuns!  

Dl. Președinte: cum nu v-am răspuns! Nu este bine să parcheze pe spațiul verde, dar să rămână în 

Geoagiu Băi! Discutam mai devreme că în alți ani se parca pe serpentină, până la jumătate, uitați-vă 

acum nici măcar pe Pinului nu se mai parchează, înainte nici nu puteai trece! S-a schimbat ceva? Ce s-

a schimbat? 

Dl. Danciu Aurel: repetați la nesfârșit ceva ce nu este adevărat! 

Dl. Președinte: domnule Danciu nu intrăm în dispută, că nu este o ședință cu dispute! 

Dl. Danciu Aurel: atunci eu zic să nu ne mai dați cuvântul, vorbiți numai dumneavoastră! 

Dl. Președinte: alte probleme? Domnule Ovidiu Vlad, vă rog! 
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Dl. Vlad Ovidiu: stimați colegi, din punctul meu de vedere lucrurile sunt extrem de simple. În 

Geoagiu Băi, intr-o zi aglomerată sunt în jur de 4 – 5000 de persoane. Când în Geoagiu Băi sunt 5000 

de persoane și noi avem 300 de locuri de parcare, suntem surprinși că sunt probleme?? Situația aceasta 

nu poate fi gestionată corect până nu rezolvăm problema locurilor de parcare! Este un lucru atât de 

simplu și de evident! Dacă noi vrem să rezolvăm această problemă, astăzi, mâine, în urmă cu un an, 3, 

10, făceam ceva în legătură cu locurile de parcare. Din punctul meu de vedere doar atunci se poate 

rezolva problema când vom reuși să avem mai multe locuri de parcare și cu siguranță în viitor va trebui 

să facem ceva în viitor, și vom face! Vom rezolva problema aceasta! Nu este normal, sigur că discuțiile 

astea...., fiecare are dreptatea lui! Nu e normal să parcheze nimeni in zona verde, nu e normal să 

considerăm că dacă acum 20 de ani se putea un lucru e firesc și legal să se întâmple și astăzi! Nu nimic 

din toate astea nu sunt normale! Nu e normal ca firma care administrează locurile de parcare să 

încaseze atunci când cineva parchează în zona verde, zona verde se distruge, iar pentru a reface zona 

verde ai cheltuieli mult mai mari decât cele 7-8 ore. Nu e normal ca un om care vine în stațiune să-l 

trimiți acasă! Și asta este o prostie, nu se poate face așa ceva! Dar toate lucrurile astea vin din faptul că 

nu s egestionează corect activitatea! Noi aici trebuie să intervenim! Degeaba ne contrazicem noi aici! 

Aș intreba câte bilete au fost eliberate in week-endul respectiv? 

Dl. Olălău Nicolae: 400 și ceva! 

Dl. Vlad Ovidiu: 400 și ceva de bilete în week-endul respectiv! 

Dl. Olălău Nicolae: dar știți că acolo, Hotelul Ceres ocupă din locurile publice de parcare 40-50 

de locuri, pentru că nu le ajung cele ale hotelului? Știți că acolo în centru când vin și mânâncă se ocupă 

locurile de parcare?? 

Dl. Decebal Cătălin: destul, atât! 

Dl. Olălău Nicolae: în primul rând eu cred că vă trebuie bani și trebuie să respectați și turiștii 

care vin. Eu discut prima dată cu ei și eu le cer părerea! În toate părțile se plătește. Au venit niște 

tineri, duminică, și spuneau că au fost o săptămână în concediu și aveți cea mai ieftină parcare! Am 

fost la Sovata, parcarea era 20 lei! Spunea cineva că la Reșița este 1,20 euro/oră, nu are rost să faceți 

atâta tărăboi, pentru că să vă pară bine că a ajuns stațiune de week-end și dacă în 12 duminici, am 2 

foarte aglomerate, nu – și au rost discuțiile! 

Dl. Președinte: domnule Olălău, vă rog, ne cunoaștem, ne respectăm, același lucru vă cer și 

dumneavoastră, nu acuzați consilierii!  

Dl. Olălău Nicolae: nu acuz pe nimeni!  

Dl. Președinte: ați că dacă vă trebuie, dacă nu știu ce! 

Dl. Olălău Nicolae: dacă dvs ziceți..... 

Dl. Președinte: dacă vă adresați consiliului local cu problemele pe care le aveți, dacă nu vă mai 

dau voie la cuvânt! Ce probleme aveți, vă adresați consiliului, puneți întrebări, aveți pretenții dacă 

manageriați locul acela, noi în limita posibilității vă ajutăm, dacă nu, nu! Dar nu acuzați consilierii! 

Dl. Olălău Nicolae: înainte să vină domnul Piele chiar am fost până la ștrandul domnului Brează 

și am filmat, toate mașinile stățeau cap în cap, toată lumea semnaliza dreapta, căutau o zonă liberă 

unde să nu plătească! Vă arăt filmarea că o am in mașină! Eu am stat acolo 20 minute și toată lumea nu 

a comentat! A venit cineva că merge la Vila Aida, i-am indicat unde să meargă, a avenit cineva pentru 

Casa Bocan le-am arătat, deci nimeni nu i-a oprit, dar am incercat să nu creem blocaje. Dacă omul 

spune că trebuie să meargă într-un anumit loc, nimeni nu-l oprește și nu-l taxează, dacă vine lumea să 

bea o cafea sau merge la supermarket nu îi taxăm! Nu mai puneți problemele așa! Înseamnă că nu vă 

trebuie bani și eu știu că spațiul public este al dvs iar biletele alea care se dau, vin banii tot aicea! Deci 

dacă vă scot banii din buzunare, spuneți, că eu la ora 10 am umplut parcările și merg să stau pe terasă 

să beau o apă rece și să mă uit la ei cum se învârt ca albinele, să vină poliția și jandarmeria să dirijeze, 

iar când vă scriu pe facebook că nu-i primiți să vă așteptați la reacții.Nu vă convine spuneți, foarte 

simplu nu mai parcăm pe nimeni! Parcăm doar pe locurile de parcare, nu am 300 doar 250, au mai 

concesionat unii pe 2-3 luni și restul nu plătesc! Îs multe șmecherii și acolo, când am parcat, am 

situație, nu dau nume,  are 2 locuri și ține 5! Și fel de fel. Eu nu am 300 de locuri, am maxim 250 de 

locuri! Ăia din stațiune toată lumea se ține, cât ține 9 luni mașina vrea să o țină tot acolo toată vara!  Să 

veniți să vedeți punctual cât plătesc eu ziua de lucru, veniți într-o duminică și vedeți cum este! Și 

gestionați-i dvs, vă dați cu părerea atunci la fața locului! Aici e simplu să discutăm, toată lumea își dă 

cu părerea: e bine sau nu e bine! Veniți acolo, stați cu ei de vorbă, ei îi întreb și când vin și cănd 

pleacă, ”dacă mai vin, dacă le-a plăcut, dacă le plac prețurile, dacă este ok?” . Veniți și luați dvs pulsul 

și după aceea vedeți! Că așa s-a zis și acum 2 săptămâni de un anonim că n-a fost bine! Că uite așa 
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înapoiați cum suntem lumea vine și ne vizitează și avem atâția în ștrand și în stațiune! Dacă nu vă 

place, scrie 200 de locuri în parcare, s-a umplut puneți bariera și La revedere! Și ne vedem fiecare de 

treaba. Multumesc! 

Dl. Vlad Ovidiu: stimate domn, nu vă supărați! Aici sunteți într-o ședință a consiliului local! Noi 

consilierii locali avem anumite atribuții, dvs in calitate de administrator de firmă, aveți alte atribuții. 

Legătura cu noi este strict în limitele contractului pe care l-ați semnat. Orice altă acțiune înafara 

contractului va priveste  și răspundeți! Eu nu cred că activitatea din Geoagiu Băi trebuie gestionată 

corect, în așa fel încât să deranjăm cât mai puțin turiștii, pentru că ne dorim să vină cât mai mulți turiști 

pentru ca lucuruile să funcționeaze bine! Acesta este rolul stațiunii! Faptul că noi suntem incapabili să 

găsim soluții, în timp, este o mare problemă! Pentru că oricine vine în Geoagiu Băi și vede haosul 

acesta, pentru că este haos! Ați spus că este cea mai ieftină parcare, probabil că este cea mai ieftină 

parcare din zona verde din țară! Pentru că sunt poze in care se văd sute de mașini parcate în zona 

verde, la umbră! Nu poate fi nimeni niciodată de acord cu așa ceva! În primul rând pentru că este 

ilegal! Și în al doilea rând pentru că este o imagine dezolantă, vizavi de ceea ce suntem noi și 

reprezentăm ca administratori ai domeniului public și al stațiunii! Părerile acestea personale că este 

bine, că ne trebuie bani sau nu ne trebuie bani, eu zic că nu aunici o legătură cu discuția de astăzi! Noi 

vorbim de gestionarea corectă a parcărilor, a celor 300 de locuri! Dacă nu sunt 300 de locuri ați făcut o 

adresă către Primărie să sesizați că aveți la dispoziție doar 250 de locuri și ce răspuns ați primit?? Sau 

vă întreb altceva, dvs. aveți 300 de locuri, într-o zi puteți emite 300 de bilete!  

Dl. Piele Marcel: se pot emite si 600 de bilete, că masina vine și pleacă,  și vine altă masină pe 

care o taxezi! 

Dl. Vlad Ovidiu: dar, mi-ați spus că ați emis 400 și ceva de bilete, atâta timp cât in stațiune sunt 

2000 de mașini, astea 400 de bilete sunt pe locuri de parcare, restul sunt pe zonele verzi! 

Dl. Primar: nu avem atâtea zone verzi! 

Dl. Vlad Ovidiu: nu știu, dar am dat un exemplu! Deci, lucrurile trebuie gândite și gestionate 

bine, anul acesta este complicat să mai faci ceva! Nu poți să faci in 2 zile ce nu s-a făcut in 20 de ani, 

nu se poate, efectiv! Dar de anul viitor, eu ca și primar, viitorul consiliu, vom incerca să găsim niște 

soluții reale, pentru că este anormal să parcheze pe zona verde și să mai și credem că am făcut un lucru 

bun, să fim mândri de noi! 

Dl. Primar: domnule consilier Vlad, domnul consilier Piele era nemulțumit că de ce l-a oprit, nu 

înțeleg de ce am generalizat la altceva!  

Vorbesc mai multe persoane în același timp, nefiind inteligibil dialogul. 

Dl. Președinte: dacă doriți să transformați ședința în maidan eu o declar închisă și în timpul dvs 

liber puteți să vorbiți fiecare ce dorește și cum dorește. Dacă doriti să continuăm va rog să respectați 

regulile unei sedinte de consiliu local: vorbim pe rând, ne ascultăm, nu ne suprapunem cu discuțiile, 

este un subiect și ne referim strict la el! 

Dl. Piele Marcel: atâta timp cât este un subiect și spun o dată, de două ori și mi se spune și a treia 

oara că eu m-am supărat că m-a oprit, este o problemă! 

Dl. Primar: dar dvs ați spus asta! 

Dl. Piele Marcel: la conducerea administrației este înțelegerea greșită și permite să se întâmple 

ceea ce se întâmplă! În sensul că acel agent de parcare nu are ce căuta in acel loc!  

Dl. Vlad Ovidiu: nu am terminat ce aveam de spus, vă rog să – mi dați voie să termin! Astăzi 

firma care gestionează parcările la Geoagiu Băi eliberea ză un bilet, biletul acela este al Primăriei sau 

al firmei? 

Secretar: este al primăriei, Primăria tipărește tichetele și le predăm pe bază de proces – verbal in 

care se menționează seria și numărul biletelor predate. 

Dl. Primar : ei vin la casierie și prezintă biletele rămase, predau banii pentru cele vândute și 30% 

ramane la noi și 70% le revine lor. 

Dl. Vlad Ovidiu: deci ei sunt doar niște casieri! Și dânșii nu se înregistrează in firmă cu 

veniturile astea? 

Dl. Olălău Nicolae: ba da, avem casă de marcat, tot ce trebuie. Ne inregistrăm cu tot și apoi se 

scad cei 30% care rămân la Primărie. 

Dl. Vlad Ovidiu: văzând că lucrurile degenerează în felul acesta ați făcut o adresă către Primărie? 

Dl. Olălău Nicolae: dar nu au fost probleme până acum, domnule Vlad! Nu au fost! Anul trecut 

nu au fost deloc, iar anul acesta după alegeri unii consilieri sau unii domni și-au luat ceva grade și au 
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venit acuma să pună presiune, probabil credeau că noi avem ceva cu dl Primar, sau ceva de genul 

acesta!  

Dl. Vlad Ovidiu: nu are legătură! Eu pun niște intrebări punctuale, supozițiile pe mine nu mă 

interesează! 

Dl. Olălău Nicolae: nu am avut probleme până acum! 

Dl.Vlad Ovidiu: acum 2 săptămâni, am văzut că au fost probleme majore în stațiunea Geoagiu 

Băi, de asta discutăm aici! În urma acelor probleme vă întreb dacă ați făcut vreo sesizare către Primărie 

în așa fel încât administrația să ia toate măsurile legale pentru ca toate acestea să nu se mai întâmple! 

Pentru că ce se întâmplă, vine următorul week-end când vom păți absolut la fel! Eu întreb dacă 

Primăria a luat măsuri ca lucrurile astea să nu se mai întâmple in următorul week-end, pentru că am 

văzut ce am pățit acum! Vine un alt week-end aglomerat, ce facem, distrugem toate zonele 

verzi??Dacă spuneți că asta este normal și spuneți că sunteți de acord cu asta! Toate lucrurile astea se 

fac cu cheltuială! A reface zonele verzi și a reda prestanța stațiunii și încredere pentru cei ce o 

vizitează înseamnă inclusiv lucrurile astea!  

Dl. Primar: în urma sesizărilor care au fost in acel week-end, cand a fost un aflux de turiști foarte 

mare, Nicu este aici, poate să vă confirme, am sunat și am spus să nu mai facă niciodată, Primăria sau 

cineva din Primărie nu le-a dat lor ordin să accepte să parcheze pe zona verde, dar de atunci nu au mai 

fost probleme. Noi când am văzut că s-a parcat acolo, l-am sunat ți i-am spus să nu se mai întâmple așa 

ceva! Și în continuare, în calitatea de primar, și dumneavoastră, nu cred că sunteți de acord să se 

parcheze pe zonele verzi, să se parcheze pe străduțe, dar pe zonele verzi în nici un caz. Să nu 

generalizăm ce s-a întâmplat în acel week-end din 30 iunie, să spunem că tot timpul sunt probleme în 

stațiune! Dacă mergem acum la ora asta, găsim locuri și in față la Gigi Tudor sau la Mona Pera! Dar eu 

zic că și anul trecut și anul acesta, cei de la firma care se ocupă de incasare au responsabilitatea de a-și 

gestiona lucrurile să nu avem probleme și bine-nțeles să nu trimitem turistul acasă! Eu zic că s-au 

descurcat! Dar pe zonele verzi nu voi fi de acord niciodată să se parcheze!  

Dl. Vlad Ovidiu: după acel articol în presă vă spun că am primit cred că 20 de poze din Geoagiu 

Bai și vi le pot pune pe grup să vedeți! Știți ceva! Și week-endul următor va fi la fel!  

 

3. Dl Coca Nicolaie: o    problemă importantă pentru Geoagiu, cred eu! Este această acțiune cu 

recuperarea ambalajelor! În Geoagiu nu avem nici un centru de recuperare a ambalajelor si 

oamneii sunt nemulțumiți că vin cu ambalajele și le spun că nu le primesc! 

Dl. Primar: la Profi este, și agenții economici sunt obligați să-și facă sistem de returnare, dar 

inca sunt in termen.  

Dna Călugăr Carmen: este Garda de Mediu în control la agenții economici pe această temă! 

Dl. Coca Nicolaie: oamenii erau foarte nemulțumiți și se crease așa o stare de tensiune, de 

scandal. 

Dna Călugăr Carmen: dar la Profi este sistem de returnare. 

Dl. Coca Nicolae: da, dar oamenilor, li s-a spus să lase ambalajele acolo că vor vedea ei!  

Dl. Primar: în perioada următoare vor avea toți comercianții amenajat sistemul de returnare a 

ambalajelor. 

 

 

Nemaifiind alte probleme, domnul Președinte mulțumește pentru participare și declară închise 

lucrările ședinței. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                               SECRETAR GENERAL,                                                                         

     Dîncșorean Aurel                                                                                       jr. Cimpoeșu Maria 
  


